高雄醫學大學 藥學院天然藥物研究所博士班
      學年度第    學期申請畢業學位考試繳交文件
Kaohsiung Medical University
College of Pharmacy – Institute of Natural Products (Doctoral Program)
Required Documents for Applying for the Doctoral Degree Oral Defense
Academic Year ____ Semester ____
學號：_________
姓名：_________________
聯絡電話(手機)：_______________
Student ID: 
Name: 
Contact Number: _______________ 
檢附資料Required Documents：
· 1. 學位論文考試申請書（含口試委員名單，需填寫完整資料）
 (依教務處規定考試申請書須自學生資訊系統D.1.42繕打內容後列印並簽章）
Application Form for Degree Examination (including the list of oral defense committee members; all information must be completed)

(According to the Office of Academic Affairs, the application form must be generated through the Student Information System > D.1.42, printed, and signed.)
□ 2. 成績單乙份
One copy of the academic transcript
□ 3. 論文初稿及初稿摘要乙份(含初稿封面)
One copy of the thesis draft and abstract (including draft cover page)
□ 4. 論文原創性比對Thesis Originality Comparison (Plagiarism Check)
· 研究所學生於口試申請時需於學生資訊系統(D.1.42)中「論文原創性比對報告」欄位填寫比對結果，論文全文(除參考文獻外，如有特殊排除者需附上排除條件)之相似度不得高於30%(不含)。
Graduate students must enter the similarity result in the “Thesis Originality Comparison Report” field under Student Information System (D.1.42) when applying for the oral defense. The similarity of the full thesis (excluding references; any special exclusions must include explanation) must not exceed 30%.
· 學生申請論文口試時，請附上論文比對報告的第1頁紙本資料(需有學生及指導教授的簽名)。
When applying for the oral defense, students must attach a printed copy of the first page of the Turnitin similarity report (with signatures from both the student and the advisor).
· 「論文原創性比對報告」系統路徑：圖資處網站→圖書服務→電子館藏查詢→Turnitin偵測剽竊系統。
System path for the “Thesis Originality Comparison Report”:
Library & Information Services website → Library Services → Electronic Resources → Turnitin Plagiarism Detection System.
· 5. 通過臺灣學術倫理教育資源中心總測驗之修課證明
   Certificate of completion for the Taiwan Academic Ethics Education Resource Center final 
   assessment
· 6. 完成應屆畢業生流向調查證明（網址:http://survey.kmu.edu.tw/QS00/respondentIndex.action）
   Certificate of completion of the Graduate Destination Survey
· 7. 通過博士班資格考核(不需附証明)
   Proof of passing the Doctoral Candidacy Qualification Examination (no document required)
8. 研究生申請畢業學位考試須符合下列條件之一Graduate students applying for the doctoral degree examination must meet one of the following conditions：
104學年度起入學之博士班研究生For students admitted in Academic Year 2015 and after：
原著論文或發明專利獲證須在就讀博士課程期間完成且均為博士論文之一部分，並符合下列條件之一：
Original research papers or granted invention patents must be completed during the doctoral study period and must constitute part of the doctoral dissertation. Students must meet one of the following conditions:
□以第1作者發表於SCI/SSCI/EI之期刊論文2篇，其中1篇I.F. 須為2.5（含）以上或發表在學門領域排名前40%(含)以內之期刊。
Two first-author papers published in SCI/SSCI/EI journals, with at least one paper having an I.F. ≥ 2.5, or published in a journal ranked in the top 40% of its field.
□以第1作者發表於SCI/SSCI/EI之期刊1篇及1件發明專利獲證，其專利發明人須有主指導教授姓名。
One first-author SCI/SSCI/EI journal paper and one granted invention patent. The advisor must be listed as an inventor.
□以第1作者發表於SCI/SSCI/EI之期刊1篇，I.F.5.0(含)以上。
One first-author SCI/SSCI/EI journal paper with an I.F. ≥ 5.0.

· 上述提出畢業條件之期刊原著論文須符合下列條件Additional requirements for journal papers submitted as graduation criteria:：

1、 須為入學後完成之研究成果（需包括實驗室工作）。
The research results must be completed after admission (including laboratory work).
2、 須以本校及就讀之研究所名義發表。
The publication must list Kaohsiung Medical University and the Institute as the affiliation.
3、 主要指導教授及共同指導教授，其中1名為通訊作者，則另1名需為共同作者。
Among the main advisor and co-advisor, if one is the corresponding author, the other must be a co-author.
4、 論文需配合登錄在本校研發處提供之網頁上，提出畢業考核申請時，需同時檢附登錄證明。
Papers must be registered on the webpage designated by the KMU Office of Research and Development; proof of registration must be submitted together with the graduation application.
5、 論文發表之期刊I.F.須以刊登當年或前1年的Journal Citation Reports(JCR)為依據，且於提出畢業考核申請時，需同時檢附JCR排名。
Journal impact factors must be based on Journal Citation Reports (JCR) of the publication year or the preceding year; JCR ranking must be attached when applying
6、 博士班研究生提出之畢業期刊論文不包括綜合評論(review)、短篇報告(brief report)、通訊(brief communication)、病例報告(case report)、書信(letter to editor, comment)、會議之會報(proceedings)或附冊(supplement)。惟綜合評論、短篇報告、通訊、病例報告及書信以第1作者發表於SCI之I.F.在10.0(含)以上之期刊，可專案簽呈提出畢業考核申請。
Papers such as reviews, brief reports, brief communications, case reports, letters to the editor/commentaries, conference proceedings, or supplements are not accepted. However, reviews, brief reports, communications, case reports, or letters with a first author in an SCI journal with I.F. ≥ 10.0 may be submitted for special approval.
· 9. 已通過英文畢業門檻，並完成系統登錄及繳件審查，或已修進修英文課程
      □尚未完成，預計________________________完成
Has met the English graduation requirement and completed system submission and review, or has completed the required English remedial course
□ Not yet completed; expected completion by ________________________________
送件學生簽名Student’s Signature：____________
檢送日期Submission Date：____________

天然所辦公室 填寫
Office of the Institute of Natural Products – For Administrative Use
□ 合乎申請Eligible for application


□ 不合乎申請Not eligible for application





審查人蓋章：                          





日      期：                          
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